
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU

KLUBU CHOVATELŮ SVATOBERNARDSKÝCH PSŮ ČR Z.S

Líšnice u Žamberka – Babiččin statek, 23.11.2024

přítomni: Bendl Jan, Hájková Martina, Plundra Milan, Vávrová Iva

omluvena: Dobruská Jitka

01) ZAHÁJENÍ

Předseda klubu přivítal přítomné a v 15.00 h schůzi zahájil.

02) WUSB / Klubová výstava 2025

Výbor projednal organizační záležitosti akce WUSB 2025.

Předběžně zajištěni sponzoři VAFO PRAHA s.r.o. a pan Karel Ticháček. Nutnost jednání a oslovení dalších 
sponzorů a partnerů. Je třeba zajistit doprovodný program a hudbu. Ubytování ve Vigvamu naplněno. 
Přihlašování přes Dogoffice – řeší předseda s paní Ing. Novákovou z ČMKU.

Výbor klubu projednal jména rozhodčích, kteří budou osloveni pro posuzování Klubové výstavy v Němčicích 
2025. Pozváni budou dva rozhodčí, jeden zahraniční a jeden český. Jména budou zveřejněna po potvrzení 
rozhodčími.

Schváleny výstavní poplatky na WUSB / Klubovou výstavu v Němčicích 2025 včetně slev pro členy klubu.

Schválena cena páteční Gala Dinner včetně slevy pro členy. Bude zveřejněno na webu.

Hlasování: pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0

03) ČLENSKÁ SCHŮZE 2025

Návrh termínu Členské schůze: 22.2.2025. Místo bude upřesněno.

Hlasování: pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0

04) ČLENSKÉ POPLATKY

Návrh odpuštění členských poplatků od roku 2025 dále pro pana Otakara Urbánka a pana Jiřího Dohnala. 
Návrh na slevu 50% z členského poplatku pro dalšího rodinného příslušníka (více členů rodiny členy klubu – 
1. člen za plnou výší, ostatní 50%).

Hlasování: pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0

05) KNÍŽKA BERNARDÝN

Návrh na nové vydání publikace bernardýn po 5 letech (poslední vydání v r 2020). Výbor probral dvě 
možnosti: vydat publikaci ještě před WUSB v Němčicích nebo až na přelomu roku 2025/2026, aby v knížce 
mohly být všechny informace i za celý rok 2025. Výbor se přiklonil k druhé variantě, knížka bude vydána na 
přelomu 2025/2026.



06) BONITACE – PODMÍNKY ÚČASTI

Návrh na zpřísnění podmínek pro účast na bonitaci a to: minimální účast na 3 výstavách z nichž 
minimálně 2 musí být pořádané KCHSBP ČR z.s. (klubová výstava, speciální výstava) a třetí mezinárodní,
národní nebo další výstava KCHSBP ČR z.s.  Všechny tři výstavy se známkou výborný nebo velmi dobrý. 
(Je třeba upravit bonitační řád a publikovat na webu).

Pan Bendl připomněl, že je třeba se při bonitaci více soustředit na povahu psů a fen zejména k lidem a 
vyčlenit na posouzení povahy speciální čas. 

Hlasování: pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0

07)  ZMĚNY V PŘEDPISECH

Výbor klubu se zabýval novelou Zápisního řádu ČMKU, který vstoupil v platnost 1. října 2024. V souvislosti s 
novelou Zápisního řádu navrhuje upravit předpisy klubu:

Double mating – Dvojité krytí

Výbor klubu probral všechny pozitiva a negativa doble matingu a s tím spojených administrativních 
záležitostí. Bylo navrhnuto, že double mating – dvojité krytí bude zakázáno.

Hlasování: pro: 3, proti: 0, zdržel se: 1

V souvislosti s novelou zápisního řádu ČMKU je třeba začlenit do našich předpisů nový bod:

V odůvodněných případech má výbor klubu právo chovateli pozastavit na dobu určitou nebo neurčitou 
poskytování chovatelského servisu.

Hlasování: pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0

08) NOVÉ INFORMACE KE VZNIKU KLUBU

Předseda obdržel e-mail od bývalého prezidenta WUSB Wolfganga Ketzlera, který nalezl nové dokumenty s 
informacemi o vzniku našeho klubu. Pan Ketzler upozorňuje, že výročí, tak jak jej slavíme, odkazuje pouze 
na znovuzaložení po druhé světové válce. Na základě dokumentu v plemenné knize bernardýnů klubu St. 
Bernard XVII (Bernhardiner- Zuchtbuch des St. Bernhards-Klubs Bd. XVII (1934), jehož kopii máme k 
dispozici a která je pro všechny současné členy výboru klubu novinkou, je patrné, že na kartelovém základě 
založila malá skupina (1 dáma a 7 pánů) Klub svatobernardsých psů v ČSR byl již začátkem roku 
1924. 

Výbor klubu prodiskutoval nové informace. Je třeba brát v úvahu skutečně první založení klubu a doplnit 
historii klubu o dění ještě před válkou. Po zpracování překladu budou nové informace zveřejněny na večírku 
při WUSB a následně otištěny v nové publikaci a na webu klubu. 

Byl podán návrh, že příští rok oslavíme 80. výročí založení klubu od poválečné historie, tak jak se slavilo 
doposud a zároveň oslavíme výročí 101 let od úplně prvního založení klubu svatobernardských psů v naší 
zemi.

Hlasování: pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0

09) ZÁVĚR

Předseda klubu poděkoval za účast všem přítomným a schůzi v 16:46 h ukončil.

Zapsala: Martina Hájková

Ověřil: Milan Plundra


